
Zápis ze schůzky Rady rodičů – 25.9.2008 
Přítomni:  
zástupci tříd: pí. Zemanová-1.A., pí. Vokatá-2.A, pí. Kalčíková-2.B, pí. Marková-4.A, 
pí. Dostálová-5.A 
další rodiče: pí. Buřilová-1.B, pí. Hubatová-1.B, p. Papík-1.B, Křivánkovi-2.A  
hosté: pí. Hanušová 
za školu: pí. řed. Štychová, pí. Vandasová 
 
Program: 

1. Zahájení schůzky – pan Křivánek seznámil nové zájemce (rodiče prvňáčků) s činností 
Rady rodičů 

2. Paní ředitelka Štychová informovala přítomné, co nás čeká do vánoc, tj. v říjnu budou 
probíhat konzultační hodiny a třídní schůzky, bude se konat školní pedagogická rada, 
v listopadu bude zahájen podzimní kurz Školičky (3 lekce), Školička bude pokračovat 
na jaře a to v sedmi lekcích. 
Dále nás informovala o přípravě vánoční adventní dílny a vánoční výstavy – nyní je již 
možné sbírat kaštany a žaludy a doma je sušit. Poté bude na nástěnkách vyvěšen 
termín pro jejich přemístění do školy, odkud budou převezeny k lesníkům výměnou za 
vánoční stromek a chvojí na výzdobu budovy školy a jejího okolí. Dále je možné 
přemýšlet o pomoci v kavárně – prodej občerstvení a vánočních výrobků – s tím 
souvisí zajištění občerstvení do kavárny (různé druhy pomazánek, cukroví, buchty…). 
Pokud má někdo možnost doma vyrábět předměty s vánoční tematikou, které by bylo 
možné na výstavě prodávat, nechť se nahlásí. 
Paní ředitelka dále: 
-  zhodnotila tzv. barevné dny, které proběhly na škole v době od 15.9. do 19.9.  
   (každý den v jiné barvě – nejen děti, ale i ostatní pedagogický sbor a personál školy), 
- informovala o grantu, o který škola žádá ve výši 80.000,- Kč od Ministerstva 

školství, mládeže a tělovýchovy na vybavení školní knihovny, 
- informovala o besedě, která proběhla ve škole týkající se epidemie žloutenky, 
- požádala o pomoc s návrhem a tiskem informačního letáku o škole, 
- poděkovala pí. Vokaté za přednášku dětem i učitelům o nebezpečí žloutenky 

3. Paní Vandasová informovala o přípravě kroužků – rozdělení dětí do kroužků bude 
na stránkách školy a na nástěnkách – budou zahájeny první týden v říjnu. Dále byl 
schválen příspěvek Radě rodičů a to 200,- Kč na žáka a příspěvek na krajtu zelenou 
ve výši 20,- Kč na žáka. K dispozici je permanentka pro dvě dospělé osoby, kterou je 
možné vypůjčit pro návštěvu do ZOO proti záloze 100,-Kč v kanceláři školy u 
pí. Křížové. Proběhla zároveň informace o možnosti objednávek knih přes knižní klub 
Fragment.  

4. Dále byl zhodnocen letní tábor, kterého se zúčastnilo se 26 dětí (s poděkováním hlavní 
vedoucí - pí. Hanušové, která zároveň výborně zpracovala i jeho účetnictví) a bylo 
možno nahlédnout do kroniky o táboru, která je (spolu s fotografiemi na CD) 
k zapůjčení u paní Vandasové. Vedoucí i děti mají chuť uspořádat další letní tábor 
i v roce 2009, další pomocníci (vedoucí) z řad rodičů budou vítáni.  
Co se týče pojištění (nejen tábora, ale i další celoroční činnosti Rady rodičů), 
zkusíme ho řešit prostřednictvím členství v České radě dětí a mládeže  
(podrobnosti viz http://www.crdm.cz/view.php?cisloclanku=2003062504). 
 

Příští schůzka Rady rodičů bude dne 13.11.2008 v 16:30 ve sborovně školy. 
 

Zapsala dne 29.9.2008     Ivana Hubatová 


